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《2025年中考英语作文两篇（含中文）》

2025年中考英语作文1：如何提高英语阅读和写作能力

To enhance English reading and writing skills, it's vital to read extensively and write
regularly. Reading books, newspapers, and online articles expands vocabulary and
comprehension. Taking notes while reading helps remember key points. Writing essays,
diaries, or blogs improves expression and grammar. Reviewing and correcting mistakes is
also essential. Consistent practice leads to progress.

要提高英语阅读和写作能力，广泛阅读和定期写作至关重要。阅读书籍、报纸和在线
文章可以扩大词汇量和提高理解力。阅读时做笔记有助于记住要点。撰写文章、日记
或博客可以提升表达和语法能力。回顾并改正错误也很重要。坚持不懈的练习是进步
的关键。

2025年中考英语作文2：低碳生活演讲

Good morning, everyone! Today, I want to talk about an important topic: low-carbon
life. As we all know, our planet is facing serious environmental problems such as global
warming and pollution. It's time for us to take action to protect our Earth.

Firstly, let's start with turning off lights when leaving a room. This simple act can save
energy and reduce carbon emissions. Secondly, we should use water wisely. Don't waste
water by leaving taps running unnecessarily. Thirdly, try to use public transportation or
ride bicycles instead of driving cars. This will help decrease air pollution and traffic
congestion.

In conclusion, every small step counts towards creating a greener future. Let's work
together to make a difference!

Thank you for listening!

早上好，大家!今天，我想谈谈一个重要的主题：低碳生活。众所周知，我们的地球正
面临严重的环境问题，如全球变暖和污染。是我们采取行动保护地球的时候了。

首先，让我们从离开房间时关灯开始。这个简单的行为可以节省能源并减少碳排放。
其次，我们应该明智地使用水资源。不要不必要的让水龙头一直流水，浪费水资源。
第三，尽量使用公共交通工具或骑自行车代替开车。这将有助于减少空气污染和交通
拥堵。

总之，每一个小小的步伐都算数，都是为了创造一个更绿色的未来。让我们一起努力
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，做出改变!

谢谢大家的聆听!
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